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Zpráva DR na Valnou hromadu ČBaS konané 16.6.2018 
 
 
Vážená paní předsedkyně,vážení delegáti, vážení hosté a kandidáti 
Dovolte mi předložit zprávu DR za uplynulé období, která pracovala ve složení Reichman, Tomek 
Dr.Čermák. 
DR provedla ve spolupráci s vedením ČbaS kontrolu vyúčtování dotací a na základě předložených 
dokumentů a odpovězených dotazů konstatovala – bez výhrad. 
Dále provedla kontrolu účetní uzávěrky s namátkovou kontrolou dokladů s výsledkem- bez výhrad. 
DR se aktivně zúčastňovala zasedání VV, kde prezentovala svoje názory a svými dotazy , 
připomínkami komentovala dění v ČBaS.  Nejdiskutovanějším byl návrh systému soutěží, který měl 
navazovat na celkovou koncepci práce s mládeží. DR zaujímala a zaujímá souhlasné stanovisko 
s navrženým systémem ,který předpokládá úplné otevření soutěží mládeže a který se již nějakou 
dobu snažila na základé informací,poznatků a názorů od trenérů ,rodičů a hráčů samotných prosadit. 
Máme za to, že návrh odráží současné potřeby členské základny a bude jednou z podmínek dalšího 
růstu kvality našeho Českého badmintonu. Doporučujeme  větší komunikaci TMK s oblastmi a to 
zejména na úrovni RCS a potencionálních reprezentantů . TMK začala již větší komunikaci 
prostřednictvím svých veřejných informací, které celkem pravidelně osvětlují její činnost.  
Závěrem bych rád vyjádřil přesvědčení, že DR  je a bude  nezávislý orgán, kterému jde vždy o dobro 
v našem badmintonovém hnutí  a to bez ohledu na to, o koho , či o co  se jedná.  DR je tu pro 
badminton a ne naopak .   
Za dozorčí radu ČBaS                                    
Karel Reichman  
 
 


